



5天4晚 东方夏威夷 ~ 海南岛风情游
5D4N Oriented Hawaii ~ Hainan Island Leisure Tour

Tour Code : BTSYX05-18

行程特色安排 SPECIAL ARRANGEMENT :

- 1 直飞航班,让旅游更加舒适 Direct flight from Singapore
- 2 海天佛国 ~ 南山佛教文苑, 南海观音
Nanshan Temple, Guanying of Nanshan
- 3 原住民栖息地 ~ 椰田古寨 Yetian Ancient Village
- 4 世界吉尼斯之最 “玉带滩” Jade Band Beach

特色风味餐 SPECIAL CUISINE :

- 1 海南四大名菜 : 文昌鸡, 加积鸭, 东山羊, 和乐蟹
Hainan famous four dishes ~ Wenchang Chicken, Jiaji Duck, Dongshan Goat, Hele Crab
- 2 粤菜风味 Cantonese Cuisine
- 3 南山素斋宴 Nanshan Vegetarian feast
- 4 海南鸡饭 Hainan Chicken Rice
- 5 椰水鸡汤 Coconut Chicken Soup

赠送 BONUS :

- 1 全程无购物站 No Shopping Stop

第 1 天
DAY 1

新山 ✈️ 新加坡 ✈️ 三亚 ✈️ 美丽之冠会址 ✈️ 大东海风景区 ✈️ 兴隆
Johor Bahru ✈️ Singapore ✈️ Sanya ✈️ Beauty Crown ✈️ Dadong Sea ✈️ Xinlong

住宿 : 当地 4★ 兴隆金旅店酒店 或同等级 ㊦【午 / 晚】
Hotel : Local 4★ XingLong Jin Lv Dian Hotel ㊦【L / D】

齐集于指定时间地点后, 乘搭旅游巴士前往新加坡国际机场, 乘搭客机飞往美丽的鹿城又称东方夏威夷 ~ 三亚。

Assemble at assembly point for transfer to Changi Airport for your flight to ~ Sanya, "Sanya" ~ formerly known as "Deer City", also known as "Oriental Hawaii" in China.

- 【车观美丽之冠会址】三亚著名的美丽门户和地标性建筑。在这里承办了 4 届世界小姐总决赛, 被世人誉为世界小姐的诞生地。
- 【Beauty Crown】is an indoor arena or theater in seven-star Beauty Crown Hotel Complex. It hosted 4 Miss World events.
- 【大东海风景区】中国四十佳旅游景点之一。大东海三面环山, 整个海湾呈优美的月牙形, 一排排翠绿椰林环抱着沙滩, 辽阔的海面晶莹如镜, 环境十分宜人。
- 【Dadong Sea】is the most famous in Sanya, a crescent-shaped bay, the vast sea glittering like a mirror, surrounded by rows of green coconut palms beach, blue sky, blue sea, mountains, green coconut, white sandy beaches unique beauty won praise at home and abroad. You may enjoy the various adventure at the maritime activities.

第 2 天
DAY 2

兴隆 ✈️ 南药植物园 ✈️ 博鳌成立会址 ✈️ 玉带滩 ✈️ 海口
Xinglong ✈️ Xinglong Tropical Botanical Garden ✈️ Boar Asia Forum ✈️ Jade Belt Beach

住宿 : 当地 4★ 海口新奥斯罗克酒店 或同等级 ㊦【早 / 午 / 晚】
Hotel : Local 4★ Haikou Oscar Hotel or Similar ㊦【B / L / D】

- 【南药植物园】中国唯一医学科学院风景区, 依山环湖, 空气清新, 园林景观幽美, 行走于南药植物园, 如同打开一本热带植物的百科全书, 博大精深、五彩纷呈。
- 【Xinglong Tropical Botanical Garden】is regarded as a hot destination and furthermore dedicated to issues related to botany and environmental protection in cooperation with agricultural authorities in China.
- 【博鳌成立会址】著名国际会议组织“亚洲论坛”永久性会址所在地, 景区内宏伟气派的现代建筑, 智能化的会议设施, 动静相宜的



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my



高尔夫球场, 河海交融的旖旎风光, 古老动人的美丽传说, 演绎着人与自然的和谐。

● **【Boar Asia Forum】** known as the “Asian Davos”, grand style of modern architecture.

● **【玉带滩】**(含游船) 玉带滩北部将充分保持其原始状态, 作为“吉尼斯之最”旅游景区供游客游览。

Experience the Boat ride to witness the **【Jade Belt Beach】** scenery, where the three rivers of Wanquan, Jiuqu, and Longgun flow into the South China Sea, a narrow long golden jade belt beach separate the river and the sea, forming the natural combination and landscape, listed in the Guinness record of the world.

第3天 DAY 3

海口 椰田古寨 兰花大世界

Haikou Sanya Yetian Ancient Village Orchid world

住宿: 当地 4★ 三亚果喜大酒店 或同等级 酒店: local 4★ Sanya Guoxi Hotel or Similar

● **【椰田古寨】** 保存着黎族先民漂洋过海历史印迹和文化记忆, 以独特的角度全方位的展示海南苗家原生态的生活场景, 感受少数民族民俗风情。

● **【Yetian Ancient Village】** is ancestors preserved ancient village across the seas of history and cultural memory footprint, experience the Li and Miao people living style.

● **【兰花大世界】** 世界上最大的热带兰花主题公园。欣赏美丽多姿的兰花的同时, 更能切身领略到兰花的悠久历史和丰富深厚的文化底蕴。

● **【Sanya Orchid world】** with thousands of elegant & colourful orchids on display. The delicate scent of orchids from around the world permeates the whole exhibition.

第4天

南山佛教文化苑 鹿回头公园

DAY 4

Nanshan Buddhism Culture Park Lu Hui Tou Peak Park

住宿: 当地 4★ 三亚果喜酒店 或同等级 酒店: local 4★ Sanya Guoxi Hotel or Similar

● **【南山佛教文化苑】** (含电瓶车) 南山佛教文化苑是一座展示中国佛教传统文化, 高达 108 米观音圣像, 创造世界之最。到南山佛教文化苑游玩, 如同其它风景名胜古迹, 春季、夏季、秋季、冬季景色各有魅力, 只有身临其境才能欣赏到山水如画的美。

● **【Nanshan Buddhism Culture Park】** (inclusive of an electric tram ride) highlights China's diverse social customs. The key feature is 108 metre-tall Nanhai Guanyin statue erected in the Nanshan sea at Nanshan Cultural Tourism Zone.

● **【鹿回头公园】** (含电瓶车) 因有鹿的雕塑而出名, 鹿回头也因有一个海南黎族美丽的爱情传说而闻名, 公园三面环海, 一面毗邻三亚市区, 是登高望海和观看日出日落的制高点, 也是俯瞰三亚市全景的唯一佳处。

● **【Lu Hui Tou Peak Park】** The most famous attractions are Luhuitou sculpture, it is very representative, based on Hainan Li beautiful love story built.

第5天 DAY 5

三亚 新加坡 新山
Sanya Singapore JB

¥1【早】
¥1【B】

早餐后, 送往机场, 乘搭航班飞返家园。

After breakfast, transfer to airport, return to home sweet home.

自费项目 Optional Tours

1. 夜游三亚湾 Night cruise at Sanya Bay - RMB180/人
2. 三亚拉斯维加斯歌舞秀 Sanya Song, Dance & Acrobatic Show - RMB280/人
3. 三亚千古情歌舞秀 The Romantic Show of Sanya - RMB300/人

航班时间 Flight schedule	Adult Single 成人 1 人 1 房	Adult twin / triple 成人 2/3 人 1 房	Half Twin 1 成人+1 小孩 1 房	Child with bed 小孩加床	Child without bed 小孩没床
出发 Departure : 回程 Return :					
团费包含 Tour fare includes 经济舱机票+机场税, 20kgs 行李费, 导游+司机小费, 团体签证, 巴士来回新加坡机场接送, 行程上列明餐食+住宿+景点门票。 2-way Johor Bahru - Changi Airport Transfer, Airport Taxes+Tour Guide & Driver Tipping, China Group Visa.			团费不包含 Tour fare excludes 领队小费, 旅游保险, 行程上没有列明餐食、住宿&景点门票, 自费项目, 酒店行李员小费, 突发性航空燃油附加费, 我社有权向客人征收附加费。 Tour Leader Tipping, Bell Boy Tipping, Travel Insurance, Fuel Surcharge		

备注

1. 以上价格按 16 成人以上报价, 若不足 16 成人价格另议。
2. 如有突发性燃油费或是税务有任何调整, 我社有权向客人征收附加费。
3. 以上价格只限持有马来西亚护照者。
4. 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。然而报名后有所更动的, 我社将另作个别通知。
5. 行程、膳食及住宿的先后次序, 以当地地接待社(地接)的安排为准。

6. 若天气状况不佳, 额外加选内的景点或活动将不会被取代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览, 将安排另一个旅游景点取代。
7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮, 除非特别备注。
8. 全程由英文导游讲解, 领队翻译, 如需其他语言讲解, 必须在报名时提前通知我社。我社尽可能另作安排。
9. 任何三人房均以折叠床为标准。
10. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心, 详情请向您的旅游顾问询问。
11. 确保您的权益, 请详尽查阅我社之报名细则, 谢谢。

旅行团取消手续费

1. 如要取消所预定的旅行团, 必须以书面形式进行, 以避免任何误会。如果本公司于出发的 45 天前收到取消预定通知, 本公司将征收每人 RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的 44 天或以下获得, 将征收以下的手续费。
=> 若已报名而通知取消 - RM200 (每人)
=> 出发前 45 天或以上 - RM1000 (每人)
=> 出发前 30 - 44 天通知取消 - RM2000 (每人)
=> 出发前 8 - 29 天通知取消 - 50% 旅费 (每人)
*** 出发前少于 7 天或机票已发出 - 100% 旅费 (每人)
*** 临时缺席者, 不可退费。

Terms & Conditions

1. Quotation given is based on minimum 16 adults, tour fare will increase if departing with less than 16 adults.
2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
3. The tour fare above is ONLY valid for Malaysia passport holders.
4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
5. The sequence of itinerary, meals & hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
6. If the weather is poor, certain extra activities or attractions

- will not be replaced nor will they be refunded. However, if said attraction is not open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise stated.
 8. Principal tour commentary will be conducted in Mandarin Chinese and will be translated by the tour leader. However, other languages can be arranged on request basis. Customers are bond to follow the group's schedule / itinerary.
 9. Triple room sharing will based on extra roll in bed basis.
 10. It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
 11. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our booking information.

Cancellation Policy for Group Tour Packages

1. "IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.
Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply:
=> Once booking is made, a basic administration charges - RM200 per person.
=> 45 days & above before departure - RM1000 per person.
=> 30 - 44 days before departure - RM2000 per person.
=> 8 - 29 days before departure - 50% of tour fare.
*** 7 days & less or ticketed - 100% of tour fare per person.
*** <No>Show will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my bnt@bnt.com.my

